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Skrivelse  
 
SL-kort vid försörjningsstöd 
 
Förslag till beslut: 
Skrivelsen överlämnas till förvaltningen för beredning.  
  
 
Vi ser att man runt om i staden har behandlat frågan om rätt till SL-kort för personer med 
försörjningsstöd mycket olika. Vi vill därför veta hur SDF Farsta agerar i nedanstående 
frågor. Svaren kan t ex omfatta det första tertialet 2008. 
 
Hur många personer, med försörjningsstöd, som ansökt om ersättning för SL-kort har fått det 
beviljat? 
 
Hur många personer, med försörjningsstöd, som ansökt om ersättning för SL-kort har fått det 
avslaget? 
 
Hur går det till när man tar ställning till om en person med försörjningsstöd får ersättning för 
SL-kort respektive får avslag för detsamma? 
 
Hur ser den moderatledda borgerliga majoriteten på svaren? För att minska arbetet med att 
skriva ser vi fram mot ett muntligt svar på denna sista fråga när förvaltningen redovisar svaren 
på de övriga frågorna. 
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